
 

 

 
 
Aan het College van Burgemeester en Wethouders 
Coolsingel 40 
3011 AD Rotterdam 
 
Schriftelijke vragen Niet snoeien maar bloeien 
 
          Rotterdam, 14 mei 2020 

Verschillende bewoners klopten bij ons aan dat momenteel op meerdere plekken in de stad bomen en 
struiken flink worden gesnoeid. Onder andere in het Zomerhofkwartier, in Zevenkamp, het Liskwartier 
maar ook in andere delen van de stad. Dit bevreemdt ons aangezien de gemeente zélf als richtlijn heeft 
niet te snoeien tussen maart en november.1 Zo is te lezen op de website van de gemeente: 

‘De gemeente beheert het groen met hart voor de natuur. Zo is er oog voor wettelijk beschermde 
natuurwaarden en worden bijvoorbeeld broedvogels ontzien bij het snoeien van bomen. Struiken 
worden daarom tussen november en maart, buiten het broedseizoen, gesnoeid.’  

 
GroenLinks is verbaasd over deze gang van zaken en wil weten waarom de gemeente tegen het eigen 
groenbeleid in gaat. Ook maken wij ons zorgen over de impact van deze snoeiacties op het groen maar 
zeker ook op broedende vogels. Wij hebben daarom de volgende vragen: 

 
1. Wat is de reden dat er momenteel wordt gesnoeid door de hele stad terwijl is vastgelegd dat 

tussen maart en november niet gesnoeid mag worden? 
2. Overweegt u verdere snoeiacties per direct te stoppen en pas weer te vervatten conform de 

eigen richtlijn van de gemeente? Zo nee, waarom niet? Zo ja, per wanneer zet u de 
snoeiwerkzaamheden stop? 

3. Hoe waarborgt u dat broedende vogels niet gestoord worden bij de snoeiacties die 
momenteel worden ondernomen? 

 
Van een bewoner begrepen wij dat de opdracht van het snoeien is overgeheveld naar een nieuwe 
aannemer die deze opdracht pas zes weken geleden (begin april) kreeg. Al voorbij het afgesproken 
snoeiseizoen voor dit voorjaar. 
 

4. Klopt het dat de opdracht voor het snoeien naar een tweede aannemer is overgeheveld? Zo 
ja, wat is de reden hiervoor? Is dit de reden dat de snoeiwerkzaamheden te laat zijn 
begonnen? Zo nee, waarom dan wel? 

5. Klopt het dat deze opdracht pas begin april is overgegeven aan de tweede aannemer en 
daardoor de werkzaamheden tijdens het broedseizoen zijn uitgevoerd? Zo ja, wat is de reden 
dat dit zo laat pas is gebeurd? Zo nee, wanneer is deze opdracht definitief geworden? 

6. Welke criteria hanteert u bij het uitschrijven van een aanbesteding voor groenbeheer en in 
het bijzonder snoeiwerkzaamheden? En welke tijdlijn hanteert u hierbij? 
 

 
Met vriendelijke groet, 

 
Astrid Kockelkoren    

 
1 https://www.rotterdam.nl/wonen-leven/snoeien/ 


